
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 18. marts 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 550
Ministeren udtalte under samrådet den 16. marts, at kvinderne nok havde bedst
af ikke at blive steriliseret fordi de kunne komme sig om 10-15 år. Mener mini-
steren fortsat, at kvindelige stofmisbrugere, der frivillligt ønsker at blive sterili-
seret bør vente fordi de om 10-15 år kan komme sig?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Özlem Sara Cekic (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ozlem.Cekic@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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